
Protokół Nr XXVII/21 
 

z obrad XXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się zdalnie 

w dniu 12 kwietnia 2021 roku 
 

Obrady XXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:55, zakończyły 
zaś o godzinie 17:18.  

 

W obradach XXVII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXVII sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 
5. Katarzyna Jarocka 
6. Jerzy Korowicki 
7. Katarzyna Nayda 
8. Paweł Onieszczuk 
9. Jerzy Roszczenko 
10. Łukasz Rybałtowski 
11. Igor Śnieżko 
12. Agnieszka Monika Zalewska 

Radni nieobecni na XXVII sesji: 

1. Antoni Kosieradzki  
2. Igor Mironkiewicz 
3. Marcin Usakiewicz 

 
W obradach XXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady XXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 12 kwietnia 2021 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska i powiedziała, że z powodu epidemii 
sesja odbywa się w trybie zdalnym, dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie 
Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  



Przewodnicząca na wstępie powitała wszystkich obecnych na XXVII sesję Rady Miasta. 
Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 
na sesję i będzie prowadzona będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miasta, 
4) podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Miasta 

Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego, 
5) podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży w 
roku 2021, 

6) podjęcie uchwały zmieniającej Regulamin Pływalni „Wodne Tarasy”, 
7) podjęcie uchwały zmieniającej Regulaminu korzystania ze stadionu miejskiego przy ul. 

Nadrzecznej w Siemiatyczach, 
8) podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze 

na 2021 rok, 
9) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok, 
10) sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
2020 roku, 

11) sprawozdanie z realizacji  strategii rozwoju Miasta Siemiatycze, pn. „Przedsiębiorcze i 
przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do 2020 roku”, 

12) wolne wnioski, 
13) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XXVI sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXVI sesji Rady Miasta wyłożony są na 
stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 
przyjęty. Przewodnicząca Rady poinformowała, że radni po otrzymaniu uchwał mieli 
możliwość zadawania pytań i wyjaśnienia wątpliwości na komisji, która odbyła się w dniu 
dzisiejszym przed sesją. 

Do punktu 4 – podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie 
Miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego. 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówił kierownik - Pan Krzysztof 
Leszczyński. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wykazu 
kąpielisk na rok 2021 na terenie Miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego, 



Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/181/21 –Załącznik Nr 2 

 
 
Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu opłaty za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży w roku 2021. 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani kierownik - 
Katarzyna Prochowicz. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do 
uchwały. 



- Radny Śnieżko powiedział, że na poprzedniej sesji był poruszony temat tej uchwały, Pan 
Burmistrz zgłosił, że jest potrzeba jej podjęcia i dzisiaj ją podejmujemy. Radny dodał, że jest 
to wyjście naprzeciw przedsiębiorcom, którzy nie mogą w pełni prowadzić swoich 
działalności. Radny dodał, że myśli i ż Rada przychyli się do tego, żeby pomóc 
przedsiębiorcom i ulżyć w tej opłacie. Jest to zwolnienie z drugiej raty i mamy nadzieję, że 
nie będzie potrzebne zwolnienie z kolejnej raty  w związku z tym, że rozpoczęły się 
szczepienia, taki duży punkt szczepień będzie na hali widowiskowo-sportowej. Radny w 
imieniu przedsiębiorców podziękował za tą uchwałę. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zwolnienia i 
zwrotu opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 
do spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXVII/182/21 –Załącznik Nr 3 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały zmieniającej Regulamin Pływalni „Wodne Tarasy”, 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji omówił  Pan Maciej Goniewicz –
dyrektor MOSiR. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do 
uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Regulamin 
Pływalni „Wodne Tarasy”, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XXVII/183/21 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 7 – podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania ze stadionu 
miejskiego przy ul. Nadrzecznej w Siemiatyczach 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji omówił  Pan Maciej Goniewicz –
dyrektor MOSiR. Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do 
uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Regulaminu 
korzystania ze stadionu miejskiego przy ul. Nadrzecznej w Siemiatyczach, Przewodnicząca 
Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/184/21 –Załącznik Nr 5 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Siemiatycze na 2021 rok  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwalę na Komisji przedstawił Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej – radny Paweł Onieszczuk. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Siemiatycze, 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/185/21 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększenie w planie dochodów o kwotę 631 832,42 zł., w 
tym: 

- kwotę 48 035 zł - otrzymana rekompensata z tytułu opłaty targowej, środki przekazane przez 
Ministerstwo. 

- kwotę 39 989 zł - otrzymana dotacja celowa na zadania zlecone z przeznaczeniem na 
sfinansowanie zrealizowanych w roku 2020 zadań z zakresu USC, zgodnie z decyzja 
Wojewody Podlaskiego, 

- kwotę 7 983,25 zł - otrzymany grant od firmy Gaz-System, zgodnie ze złożonym pismem 
Przedszkola Nr 5, 

- kwotę 492 048 zł - otrzymane dofinansowanie na projekt „Nowoczesna szkoła - oknem na 
świat w gminie Siemiatycze” realizowany przez Szkołę Podstawową nr 3, 

- kwotę 6 777,17 zł - otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki na transport osób mających 
trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS - CoV-
2 oraz wynagrodzenie koordynatora szczepień, zgodnie ze zlodzonym wnioskiem o 
refundację za I kwartał 2021 r. 

- kwotę 37 000 zł - zwiększone wpływy od jednostek podległych z tytułu należnego miastu 
podatku Vat. 

 Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 661 832,42 zł., w tym: 

- kwotę 39 989 zł - przeznaczenie zgodne z decyzja Wojewody Podlaskiego, do 
rozdysponowania w roku 2021, 

- kwotę 19 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Zakup projektora z 
możliwością generowania obrazu„ 

- kwotę 492 048 zł - przekazanie środków Szkole Podstawowej nr 3 na realizację projektu 
„Nowoczesna szkoła ...” oraz wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego, który będzie 
realizowany z otrzymanych środków pn. "Wyposażenie stanowiska do terapii biofeedback". 

- kwotę 7 983,25 zł - przekazanie środków z otrzymanego grantu Przedszkolu nr 5, do 
wykorzystania wg. założeń wskazanych w piśmie kierowanym do firmy Gaz - System. 

- kwotę 22 213 zł - wprowadzenie wydatków na pomoc zdrowotną nauczycielom, 

- kwotę 6 777,17 zł - przeznaczenie wydatków zgodnie z założeniami ustawy o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID – 19, 



- kwotę 62 822 zł - zwiększenie wydatków na pozostała działalność miasta w tym 
wykorzystanie otrzymanej rekompensaty z opłaty targowej na utrzymanie targowisk 
miejskich, 

- kwotę 11 000 zł - zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. "Zakup i montaż 
platformy wypłycającej oraz wykonanie logo „Wodne tarasy”. 

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 30 000 zł na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
ścieżki pieszo - rowerowej nad zalewem" z przeznaczeniem na inne wydatki inwestycyjne 
podjęte na dzisiejszej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2021 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy 
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni nieobecny 

8 Mironkiewicz Igor nieobecny 

9 Nayda Katarzyna „za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/186/21 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 - sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2020 roku, 

Do punktu 11 - sprawozdanie z realizacji  strategii rozwoju Miasta Siemiatycze, pn. 
„Przedsiębiorcze i przyjazne Siemiatycze. Strategia rozwoju Miasta do 2020 roku”. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że radni zapoznali się ze sprawozdaniami, zostały one też 
przedstawione na Komisji przez Panią Kierownik Katarzynę Prochowicz oraz przez Pana 
Zastępcę Burmistrza. Przewodnicząca Rady dodała, że sprawozdania stanowią załącznik do 
protokołu z dzisiejszej sesji i można się z nimi zapoznać. 

Do punktu 12 – wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Burmistrza aby przedstawił jak będzie wyglądało 
szczepienie na hali. 

- Burmistrz powiedział, że przyszło pismo od Wojewody, aby w każdej gminie utworzyć 
punkt szczepień. Powiat zaproponował, żeby był jeden punkt, bo nasza propozycja była, żeby 
utworzyć dwa punktu na hali i w SOK-u. Pozostali wójtowie również zgodzili się z tym, żeby 
był jeden wspólny. W związku z tym na hali będziemy mieli punkt szczepień dla całego 
powiatu. Każda gmina wytypowała od 1 do 2 osób. Zostały uruchomione i podane do 
publicznej wiadomości numery telefonów, pod które można dzwonić i zapisywać się na 
szczepienie. Na razie będą to zapisy na papierze, ale jak wejdziemy do systemu NFZ to 
będzie wszystko już elektronicznie. W połowie miesiąca rozpoczną się szczepienia, powiat 
zapewni lekarzy i mamy zapewnienie, że będą to dwa zespoły. Jeśli będzie taka potrzeba, to 
dołoży się trzeci zespół. Planowane jest ok. 200-300 szczepień dziennie. Będą też tworzone 
listy rezerwowe, żeby szczepionki się nie marnowały. 

- radna Jarocka zapytała czy osoby, które będą szczepione na hali to są to te same osoby które 
wcześniej zostały zapisane w swoich przychodniach rodzinnych w poszczególnych gminach, 
czy to są zupełnie inne osoby?  

- Burmistrz odpowiedział, ze jeśli się ktoś zapisał to zapewne nie może wpisać się drugi raz, 
bo jest to jeden i ten sam system NFZ. 

- Radna Jarocka zapytała o to czy jest jakiś limit rocznikowy, czy będzie to układane 
chronologicznie przez system? 

- Burmistrz odpowiedział, że jeśli dzisiaj na przykład zapisuje się rocznik 1962, a ktoś nie 
zapisze się tego dnia, to będzie mógł dopisać się w kolejnych dniach. Każdy dzień 
przyporządkowany jest to kolejnego rocznika, ale można zapisać się również w terminie 
późniejszym.  

- Radny Roszczenko zapytał o to gdzie można uzyskać informacje o numerach telefonów, 
żeby zapisać się na szczepienie? 



- Burmistrz odpowiedział, że są zamieszczone na stronie internetowej Miasta i na Facebooku. 
Podanych jest bodajże 9 numerów telefonów, do odbierania telefonów zostali zaangażowani 
pracownicy SOK czy basenu, ponieważ te dwie jednostki zostały w tym momencie zamknięte 
ze względu na COVID. 

- Radny Roszczenko zapytał czy ta informacja o numerach telefonów jest na stronie 
internetowej miasta czy na BIP? 

- Burmistrz odpowiedział, że na stronie internetowej Miasta na Facebooku. 

Do punktu 13 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 12 kwietnia 2021 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 17:18. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 


